
Interpellation

Arbetet med biologisk mångfald i Gävle kommun

I kommunens miljöstrategiska program finns det övergripande målet: ”Den 
biologiska mångfalden ska bevaras och förstärkas.”
Ett mycket bra mål, då människans fortlevnad är beroende av den biologiska 
mångfalden och därmed att ekosystemen fungerar.

Det första delmålet på det här området är: ”I Gävle kommun ska ytterligare tusen 
hektar värdefulla natur- och rekreationsområden vara skyddade år 2020. Parker 
och naturområden utvecklas för biologisk mångfald och god tillgänglighet. Ytan 
för ängs- och betesmarker ska inte vara mindre än år 2011. Kommunkoncernen 
ska arbeta med åtgärdsprogram för hotade arter.”

Utifrån dessa fastlagda mål är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- Hur lever Gävle kommun upp till de mål gällande biologisk mångfald som 
lyfts fram i det Miljöstrategiska programmet?

- Finns det åtgärder vi skyndsamt borde vidta för att lyfta arbetet?
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